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MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforbundet Orkland 
Møtested: Orkland Rådhus, Dyrlikammen 
Møtedato: 08.05.2025 Tid: 17.00-19.00 
 
 
Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Nina Olsen    Nestleder 
 Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Jan Arne Øberg   YST 
 Bitte Selnes    YHS 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Oda Rønnes Nygård   YKKO 
 Bente Fagerli    Styremedlem 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud   
  
Forfall:  
    
Ikke møtt: Britt Ingeborg Hansen  Pensjonisttillitsvalgt 
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 Referat / orienteringssaker 
 Sammendrag: 

Leder / nestleder og klubbtillitsvalgts samling på Bårdshaug herregård, 29-30 
april. Område 1, 2 og Neadalen var på samlingen. Det ble samkjørt med 
samling på Brekstad og Grong. Noen av tema som ble tatt opp var. 

• Medbestemmelse i utvalg og styrer 

• KI. Hvordan KI kan brukse som et verktøy for tillitsvalgte 

• Orientering om org.365 og fremdriften i KLAR 

• Verving og valg 

• Yrkesskader, nedbemanning, saksfremstillingsskjema 
Det var fylkesleder og rådgiver fra kompetansesenteret som holdt tak i 
opplegget.  

 
 

1. mai ble markert med fane i toget på Løkken Verk.  Det var ikke den store 
oppslutningen, i toget, men flere hadde tatt turen til Løkken kulturhus for å 
høre dagens talere, forsvarsminister Tore O. Sandvik og Are Thomasgård, LO 
sekretær. Are Hembre stod for det musikalske.   
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

   

Forslag til vedtak: 

 Styret tar orienteringen til etterretning. 
 

 
24/25 Medlemsutvikling 
 Sammendrag: 

Medlemsoversikt pr. seksjon 30. april. Det har vært en nedgang på 20 
yrkesaktive siste måned. Største nedgangen er i helse og sosial, 12 stykker, 
kirke kultur og oppvekst er det 1 i nedgang, samferdsel og teknisk 7 stykker. 
Kontor og administrasjon er uendret.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 



 
Forslag til vedtak: 
Styret tar orienteringen til etterretning. 

__________________________________________________________________________ 
 
25/25  Regnskap 
  Sammendrag: 

Kasserer går igjennom regnskap pr 30. april 2025.  
   

Følgende hadde ordet: 
  Jan-Rune Erlandsen 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret tar orienteringen til etterretning. 
___________________________________________________________________________ 
 
26/25  Suppleringsvalg 
  Sammendrag: 
  Ref. styresak 11/25 
  Yrkesseksjonslederne sjekker innenfor sine seksjoner om det er medlemmer  

under 30 år som kan være aktuelle som styremedlemmer i ungdomsutvalget.  
Kandidater meldes inn til styret i god tid før neste styremøte. Styret foretar et  
suppleringsvalg på neste styremøte. 

  
Det ble sendt en påminnelse på e-post til yrkesseksjonslederne 28. april om å 
finne minst to kandidater fra hver yrkesseksjon, som er forespurt om å sitte i 
ungdomsutvalget.  
 
Ingen kandidater enda. Utsettes til neste styremøte. 

 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret foretar valg på bakgrunn av innkommende forslag fra 
yrkesseksjonslederne. 

___________________________________________________________________________ 
 

27/25  Innkommende saker 
  Sammendrag: 

 
Sak 1: 
Søknad om støtte.  
Pensjonistutvalget- og uføreutvalget planlegger også i år busstur (august) og 
medlemsmøte med julemat. Nov./desember) 

 
Vi tillater oss også i år om å søke hovedforretninga om å dekke utgiftene i 
forbindelse med disse arrangementene.  



 
Vi har fått tilbud fra Orklareiser og ved 40 – 50 deltakere blir kostnaden ca. 
1600 pr. pers. 
Det vil si ut fra antall på 50 blir det en kostnad på ca. kr 80 000,- 

 
Når det gjelder julemøte med middag var det en kostnad på ca. 15 000,- 
tilsvarende møte i 2024 

 
Mvh. Pensjonist- og uføreutvalget 
 
 Forslag til vedtak: 

  Styret bevilger kr. 800,- pr deltaker til busstur. Kostnad til julebord dekkes. 
 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt.  
 
  Sak 2: 

Søknad om støtte. 
Den 24. mai skal jeg delta på et kurs i selvbestemmelse gjennom Nfu i Oslo. I 
den forbindelse søker jeg om støtte til reise og opphold for å delta på dette 
kurset. 
Estimert pris på fly er på ca. kr 2500,- og hotellopphold på ca. kr 2500,-. 

 
Selvbestemmelse er jo et aktuelt tema innen målgruppen jeg jobber med, og 
tenker at det vil være nyttig å få innblikk i verktøy tjenesteytere kan bruke for 
å fremme selvbestemmelse.  
 
Forslag til vedtak: 
Styret dekker utgifter til reise og opphold, mot dokumenterte utgifter, inntil 
kr. 8000,- 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt.  

 
Sak 3: 
Søknad om støtte til klubbmøte m/middag i Trondheim 
Vi i fagforbundet på Grøtte tenkte å finne på noe sosialt inkludert møte. 

Noen kom med forslag om å dra på Lager 11 i Trondheim for å spise. 

Da lurer jeg så på hva vi eventuelt vil få dekt til en slik tur/middag. Alle vil nok 

ikke bli med, men jeg håper jo på å få med meg så mange som mulig. I tillegg 

har jeg fått med meg ei som i går meldte seg ut fra delta, og ønsker å bli 

medlem hos oss, som også ønsker å bli med ut å spise.  

 
 Forslag til vedtak: 
Styret dekker utgifter til klubbmøte, mot dokumenterte utgifter. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt.  



 
  Sak 4: 

Søknad om støtte til transport av materiell til Mostar. Ref. årsmøtesak 
05/25.1, bevilgninger. Organisasjonen «Mostarhuset» søker om kr. 10 000,- til 
støtte for transport av diverse utstyr til Mostar.  

 
 Forslag til vedtak: 
Styret bevilger kr. 10 000,- til transport av utstyr til Mostar. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt.  
___________________________________________________________________________ 
    
28/25  Fagforbundsukene 
  Sammendrag: 
  Rundskriv nr. 5/25 

Fagforbundet skal gjennomføre Fagforbundsukene i uke 25 og uke 48 i 2025. 
Det viktigste med Fagforbundsukene har siden oppstarten vært at 
Fagforbundet skal rekruttere yrkesaktive medlemmer for å øke tariffmakt. 
Hovedfokuset i fagforbundsukene 2025 er å øke Fagforbundets tariffmakt. 
Satsningsområdene under ukene er KS, NHO og Spekter helse. 

 
Fagforeningenes oppgaver:  
Fagforeningene er det viktigste organisasjonsleddet for å gjennomføre 
medlemsrettede aktiviteter, som arbeidsplassbesøk og godt klubbarbeid. 
Oversikten over hvor det er vervepotensiale er den viktigste delen av 
planleggingsfasen. 

  
  Styresak 22/25 

  Forslag til vedtak:  
Styret setter ned en arbeidsgruppe på tre stykker som skal jobbe med 
planlegging, og gjennomføring, av Fagforbundsukene. Plan for gjennomføring 
presenteres på styremøte i juni.  
 
Arbeidsgruppen informere om arbeidet så langt.  

 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
  Bente Fagerli 
  Elisabeth Opphaug 
  Nina Olsen 
  Bitte Selnes 
  Oda Rønnes Nygård 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret tar orienteringen til etterretning. 
 
 



 
___________________________________________________________________________ 
 
29/25  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll.. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
 
 
Ida Marie Erlandsen 
Referent 


